
PARAISTEN KAUPUNKI 

VANHUSNEUVOSTO 6/2022 

Aika: 29.11.2022 klo 10.30–11.05 

Paikka: Ohjaamo, kaupungintalo 

 

 

Läsnä: Nyberg Widar  puheenjohtaja 
Ahlsund Christina jäsen 

 Ginman Leif  jäsen 
 Kronqvist-Sundström Clara jäsen 
 Nymalm Elisabeth jäsen 
 Salonen Markku varapuheenjohtaja 

Åkerfelt Bertil  jäsen 
 
 Knuts Åsa  sihteeri 
 
Poissa Brunnsberg Annika jäsen 
 Lindqvist Yngve jäsen    
 Mäkeläinen Greta jäsen   
 Planting Ann  jäsen 
 
 
 
§ 33 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 10.30  
 

§ 34 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§ 35 Pöytäkirjan tarkastus 
 Pöytäkirjat 6.9. ja 13.10. tarkastettiin. 
 
§ 36 Kunta-alueiden terveiset 
 - Tällä hetkellä Paraisten alueella on vain kaksi veteraania jäljellä. 
 

- Jäsen Markku Salonen ilmoitti, että Eläkeliiton Paraisten yhdistys ry on hiljattain 
viettänyt 20-vuotisjuhlaansa. 

 
§ 37 Kela-taksi 

Monet taksiasiakkaat, joista useat ovat Punaisen Ristin ystäviä, toteavat, että välillä on 
vaikeaa tai jopa täysin mahdotonta tilata Kela-taksimatkoja Paraisilla. Lääkärikäynti 
saattaa kestää useamman tunnin. Joissain tapauksissa Kela-taksi on ajanut Turusta 



Paraisille, mikä on vuorostaan merkinnyt noin tunnin odotusaikaa. Vanhusneuvosto laatii 
kaupunginhallitukselle kirjelmän tästä, ja kehottaa hallitusta ottamaan kantaa ongelmaan 
ja viemään asian eteenpäin asianomaisille tahoille. 
 

§ 38 Rokotteet 
Vanhusneuvosto on tyytymätön siihen, miten marraskuun kausirokotukset Vapparintiellä 
on järjestetty. Iäkkäät henkilöt ovat joutuneet jonottamaan ulkona kylmässä, koska 
terveyskeskuksen vastaanoton huoneet ovat pieniä ja ahtaita. 
Vanhusneuvosto on tietoinen siitä, että drop-in-vastaanotot säästävät 
henkilöstöresursseja, kun aikaa ei tarvitse käyttää puheluihin eikä varauksiin. Uudet 
rokotustilaisuudet tulevat varmasti tulevaisuudessa ajankohtaisiksi. Koska 
terveyskeskuksen vastaanottohuoneet ovat pieniä ja ahtaita ja myös tartuntariski on 
huomioitava, olisi hyvä järjestää kausi- ja massarokotukset eri tavalla tai suuremmissa 
tiloissa. Ellei tulevalla hyvinvointialueella ole omia soveltuvia tiloja, suuremmat tilat tulisi 
vuokrata. Vanhusneuvosto laatii asiasta kirjelmän sosiaali- ja terveyslautakunnalle. 

  

§ 39 Muut asiat 
Greta Mäkeläinen on anonut vapautusta luottamustoimestaan vanhusneuvoston 
jäsenenä. Kaupunginhallitus valitsee vanhusneuvostoon uuden jäsenen jäljellä olevaksi 
toimikaudeksi. 
 
Puheenjohtaja toivotti kaikille jäsenille hyvää joulua. Puheenjohtaja lähetti sihteerin 
kautta joulutervehdyksen myös vammaisneuvostolle. 

 

§ 40 Seuraava kokous 
 Seuraava kokous suunnitellaan pidettävän 24.1.2023. 
 

 
  
 Parainen 28.11.2022  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
puheenjohtaja   sihteeri 
 
 
 
 
 

  


